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Kommunala Pensionärsrådet 

 
 
Organ Kommunala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum 2022-04-14 
Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 
  
  
Underskrift Linnéa Karlsson 

 

 

Plats och tid Sammanträdesrum Kongsvinger, Östra Esplanaden 5, Arvika, kl. 10:00 - 
12:00. 

 
Beslutande ledamöter  Birgitta Frödin (SPF), ordförande 

Henrik Axelsson (S) 
Jonas Ås (S) 
Kenneth Klarström (PRO) 
Gerd-Else Bergdahl (RPG) 
Per-Olov Ålander (C), ersätter Lisa Levin (S) 
Ann-Cathrine Rülcker (SPF), ersätter Karin Andersson (SKPF) 
Ulrika Karlsson (PRO), ersätter Britt-Marie Persson (PRO) 

 
Övriga närvarande Anna Wikstrand, bitr. kommundirektör, § 7 
                                                      Johan Eddeborn, mark- och gatuingenjör, § 8 
                                                      Nick Platel, projektingenjör, § 8 
                                                      Linnéa Karlsson, sekreterare 

 
Justerare Henrik Axelsson (S) 
Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 28 april 2022 
Paragrafer § 6 - § 11 
 
 
   
Sekreterare Linnéa Karlsson 
 
   
Ordförande Birgitta Frödin (SPF)   
  
   
Justerare Henrik Axelsson (S)  
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Paragraf 6 Dnr KS/2022:90 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 10 februari gås igenom. 

På sidan 7, andra stycket finns ett fel i protokollet. Pensionärsorganisationerna ställde frågan om det 
fanns utbildad personal inom gerontologi inom vård och omsorg, inte geriatrik.  

Beslutsunderlag 

Kommunala Pensionärsrådets protokoll den 10 februari 2022  
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Paragraf 7  
 

Utkast reviderade bestämmelser 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Ett utkast av reviderade bestämmelser för Kommunala Pensionärsrådet presenteras. Inga förslag till 
ändringar eller synpunkter framfördes. Anna Wikstrand deltar. 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 14 april 2022  
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Paragraf 8   
 

Information om gång- och cykelvägar 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Johan Eddeborn, mark- och gatuingenjör och Nick Platel, projektingenjör ger rådet information om 
gång- och cykelvägar i centrum. De ger även information om nuvarande och kommande projekt i 
centrum, exempelvis vid Borggatan, Repslagargatan, Järnvägsgatan, Solviksvägen och korsningen vid 
Hamngatan/Skolgatan. Nedan presenteras de frågor och synpunkter som togs upp under besöket. 

 
Kenneth Klarström (PRO) tar upp cykeltrafiken på Storgatan och Kyrkogatan, det är många som cyklar 
på dessa gator trots att det är en gågata. Nick förklarar att man får cykla på gatorna, men i högst 20 
km/h. Kenneth frågar om kommunen då skulle kunna sätta upp en skylt som visar att det är tillåtet 
att både gå och cykla på dessa gator. Han frågar också om det skulle vara möjligt att ordna en 
cykelbana på gatorna.  

Kenneth Klarström (PRO) framför att skyltningen vid Korpralen är vilseledande och att det är 
dubbelskyltat. Kenneth tar också upp att besökande ofta inte får plats på parkeringarna eftersom 
personal parkerar där.  

Birgitta Frödin (SPF) tar upp parkeringssituationen vid Trefaldighetskyrkan. Parkeringarna är ofta 
upptagna vilket är ett stort bekymmer vid exempelvis begravningar. Det är även svårt för de som bor 
i området att få en parkeringsplats. Nick och Johan förklarar att de är medvetna om situationen. 
Nyligen har flera parkeringsplatser skapats vid sporthallen.  

Birgitta Frödin (SPF) framför att det finns många höga kantstenar i centrum. Johan förklarar att när 
gator görs om fasar man också ner höga kantstenar. När vi får in synpunkter på höga kantstenar går 
vi dit och kollar och försöker åtgärda det.  

Kenneth Klarström (PRO) tar upp sjukhuskorsningen som är en väldigt olycksdrabbad korsning. Johan 
förklarar att det länge varit diskussion om den, men att det är trafikverket som äger den. Vi för dialog 
med trafikverket om korsningen. 

Birgitta Frödin (SPF) frågar om något företag för uthyrning av elsparkcyklar visat intresse för att 
etablera sig här. Johan och Nick svarar att inget företag visat intresse för det. De som finns nu har 
köpts privat.  
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Birgitta Frödin (SPF) frågar om det kommer bli någon rondell vid korsningen vid Mio (Fallängsvägen). 
Johan och Nick svarar att det finns med i planeringen.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 14 april 2022 

Beslutet skickas till 

Johan Eddeborn, mark- och gatuingenjör 
Nick Platel, projektingenjör 
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Paragraf 9   
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På tidigare sammanträden har Bromsen 10 diskuterats. Jonas Ås (S) ger på dagens möte information 
om vart man är i processen nu. Jonas vill också skicka med till pensionärsorganisationerna att de ska 
fundera på vad som är en rimlig hyra vid nyproduktion. Pensionärsorganisationerna har på tidigare 
möten önskat ett besök från Arvika Fastighets AB för att diskutera bostäder för äldre, vilket det även 
planeras för. 

På sammanträdet den 10 februari diskuterades delade turer. Pensionärsorganisationerna ställer 
frågan hur långt man har kommit med att avveckla de delade turerna. Jonas Ås (S) förklarar att man 
försöker jobba bort de delade turerna och att man nu jobbar en delad tur under en 
fyraveckorsperiod.  

Birgitta Frödin (SPF) lyfter sjuktalen inom Vård och omsorg. Jonas Ås (S) informerar om att Vård och 
omsorg under en period haft väldigt höga sjuktal. Ökad grundbemanning är en åtgärd som det 
arbetas med för att få ner sjuktalen.  

På mötet den 10 februari ställdes frågan om det finns utbildad personal inom gerontologi inom Vård 
och omsorg. Jonas Ås (S) återkommer med svar på mötet i juni.  
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Paragraf 10  
 

Pensionärsorganisationerna har ordet 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Pensionärsorganisationerna har ordet: 

Kenneth Klarström (PRO) ställer frågan hur de ökade livsmedelskostnaderna påverkat maten hos de 
äldre. Jonas Ås (S) tror inte att maten som serverats påverkats nämnvärt, utan att det kommer landa 
som ökade kostnader. Jonas lyfter också att det inom hemtjänsten åks mycket bil så även där 
kommer kostnaderna förmodligen öka med tanke på bränslepriserna.  

Ulrika Karlsson (PRO) lyfter att Pensionärernas riksorganisation gjort en undersökning som visat att 
män får ett mer fördelaktigt beslut vid biståndsbedömning än kvinnor. Jonas Ås (S) förklarar att det 
inte ska vara någon skillnad, men ska kolla upp detta. Ulrika tar med undersökningen till nästa möte.  

Pensionärsorganisationerna önskar få en redovisning på vad kommunen gjort för de pengar som 
kommit som statsbidrag i samband med pandemin.  

Pensionärsorganisationerna önskar att få information om: 

- Trygghetsboende (AFAB) 
- Verksamheten Smedberg och även ordna ett besök på Smedberg 
- Antalet vikarier per vårdtagare (Eva Nilsson) 
- Psykisk ohälsa bland äldre (Anneli Karlsson)  
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Paragraf 11   
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Information från Kommunstyrelsen. Följande tas upp: 

• Ekonomisk uppföljning efter mars med prognos får helåret 2022 

• Flyktingsituationen i Arvika  

• Boenderapporten 

 


